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Onderwerp   : Integrale beleidskader Sociaal Domein van de gemeente Woudenberg 

 
 

Verzonden aan: bestuurlijk OOGO 

Postregistratienummer:  
 

Afzender: Wethouder (Marleen) Treep 

Datum: 06-12-2018 

 
 

Beste deelnemers aan het bestuurlijk OOGO, 

 

Graag willen wij u het concept Integrale beleidskader Sociaal Domein van de 

gemeente Woudenberg ter bespreking voorleggen.  

 

Inwoners van Woudenberg kunnen zichzelf redden, doen naar vermogen mee en 

voelen zich op hun plek. Kinderen groeien veilig en gezond op. Dit is de samenleving 

waar we hard aan werken. In het nieuwe integrale beleidskader Sociaal Domein van 

de gemeente Woudenberg  staat de transformatie centraal. Deze willen we bereiken 

door meer in te zetten op preventie, doorontwikkeling van de basisvoorzieningen en 

integrale, lokale en passende zorg. Dit moet ertoe bijdragen dat er ook in de 

toekomst kwalitatief goede zorg kan worden verleend. En dat deze ook betaalbaar is 

en blijft.  

 

Dat is de strekking van het nieuwe concept beleidskader sociaal domein 2019-2022. 

Als bijlage is het kader toegevoegd.  

 

In de Jeugdwet en in de Wet Passend Onderwijs is geregeld dat een Op 

Overeenstemming Gericht Overleg (OOGO) moet plaatsvinden enerzijds voordat de 

gemeenteraad een beleidskader Jeugd vaststelt, en anderzijds voordat de besturen 

van de Samenwerkingsverbanden een Ondersteuningsplan vaststellen.  

De gemeente Woudenberg kent geen apart jeugdplan, maar dit is integraal 

verankerd in het voorliggende beleidskader. Het beleidskader geeft de koers op 

hoofdlijnen weer, waarna de concrete uitwerking volgt in het uitvoeringsprogramma 

Sociaal Domein. 

 

De definitieve versie wordt in februari 2019 ter besluitvorming voorgelegd aan de 

gemeenteraad van de gemeente Woudenberg.  

 

Op de volgende pagina van deze memo treft u tevens de verkregen reacties van de 

deelnemers aan het voorbereidend OOGO. 

  

  

 

 Met vriendelijke groet, 

 Wethouder M. (Marleen) Treep 
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Dag Marianne, 

 

Een mooi beleidskader. Mooi om te zien dat jeugd in het bredere kader geïntegreerd 

is en geen apart beleidskader meer heeft.  

In het stuk zitten diverse passages waar jeugd genoemd wordt. Voor mij namens het 

SWV-V(S)O is het van belang dat er een goede basis is om verbinding te leggen 

waar nodig. Omdat er geen school voor VO of VSO in Woudenberg staat is dat extra 

van belang. Op p. 29 bij de 7e bullit van onderen staat het heel duidelijk: regionaal 

aan de slag ahv de ontwikkelagenda OOGO.  

Het is best wel spannend te lezen dat er toename is van vraag naar (ook 

specialistische)  jeugdzorg, terwijl de visie juist is om collectieve voorzieningen en 

zelfredzaamheid te versterken. De eerste bullits op p 18/19 onder mentale 

gezondheid spreken in dit opzicht aan, evenals de eerste bullits onderaan p. 20 bij de 

sociaal-economische status. 

 

Mooi zo. Aan de slag dan maar. 

 

 
Met vriendelijke groet, 
 

directeur 
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Dag Marianne,  

  

SWV de Eem kan zich vinden in jullie herijkte beleidskader. Het is een mooi integraal 

kader, die past in deze tijd en de actuele ontwikkelingen. 

  

Bij 

'Investeren in lokale en regionale samenwerking op het gebied van passend on- 

derwijs en jeugdzorg: op lokaal niveau preventiever aan de slag binnen de lokale 

basisscholen en op regionaal niveau samen met de samenwerkingsverbanden uit- 

voering geven aan de ontwikkelagenda OOGO.’  heb ik de volgende vraag: 

  

Wat ziet gemeente Woudenberg voor zich bij ‘preventiever aan de slag binnen de 

lokale basisscholen’? En ziet de gemeente daarbij ook een rol voor de 

samenwerkingsverbanden?  

We hebben aan de coöperatie de Kleine Schans (onze uitvoeringsorganisatie waar ook het 
Sociaal Team onder is gebracht) de opdracht  gegeven om samen met de basisscholen en in 
afstemming met het samenwerkingverband de samenwerking met het onderwijs preventiever 
vorm te geven. Dit betekent niet alleen bij zorgvragen naar de school toe, maar ook samen met 
het onderwijs nadenken hoe we al eerder vragen kunnen oppakken en kunnen signaleren. 
Dit wordt ingevuld naar gelang de behoefte van de scholen. Momenteel krijgt dit zijn uitwerking 
door bijvoorbeeld spreekuur te houden binnen de school, ouderavonden te organiseren over 
opvoed en opgroeithema’s en de verbinding te maken met de voorschoolse voorzieningen. 
Afstemming met het samenwerkingsverband krijgt vorm doordat we alle lokale overlegvormen 
(VVE, projectgroep passend onderwijs en het leerteam van het samenwerkingsverband) samen 
hebben gevoegd, waardoor we met elkaar nog meer op basis van doelstellingen kunnen 
samenwerken met alle benodigde lokale partners. 
  
 Ik hoor graag. 

  

 

Met vriendelijke groet, 

 
 

 
 

directeur bestuurder 
 

 

SWV de Eem 
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Hoi Brigitta, 
  
Hierbij mijn antwoord op jouw vraag. Is dit voldoende helder? Anders hoor ik het graag. 
  
Wat ziet gemeente Woudenberg voor zich bij ‘preventiever aan de slag binnen de lokale 
basisscholen’? En ziet de gemeente daarbij ook een rol voor de 
samenwerkingsverbanden?  
We hebben aan de coöperatie De Kleine Schans (onze uitvoeringsorganisatie waar ook 
het Sociaal Team is ondergebracht) de opdracht  gegeven om samen met de basisscholen 
en in afstemming met de samenwerkingsverbanden de samenwerking met het onderwijs 
preventiever vorm te geven. Dit betekent niet alleen bij zorgvragen naar de school toe, 
maar ook samen met het onderwijs nadenken hoe we al eerder vragen kunnen oppakken 
en kunnen signaleren. 
Dit wordt ingevuld naar gelang de behoefte van de scholen. Momenteel krijgt dit zijn 
uitwerking door bijvoorbeeld spreekuren te houden binnen 2 scholen, ouderavonden te 
organiseren over opvoed en opgroeithema’s en de verbinding te verbeteren met de 
voorschoolse voorzieningen. Afstemming met het samenwerkingsverband krijgt vorm 
doordat we alle 3 de lokale overlegvormen (VVE, projectgroep passend onderwijs en het 
leerteam van het samenwerkingsverband) samen hebben gevoegd, waardoor we met 
elkaar nog meer op basis van onze gezamenlijke doelstellingen gaan samenwerken met 
alle benodigde partners. 
  
Met vriendelijke groet, 
 

Beleidsadviseur Sociaal Domein 
 

 
Dag Marianne,  

 

Dank voor je antwoord, voor mij voor nu voldoende. En hier was ik inderdaad van op 

de hoogte. Daarom miste ik iets tekst in het document. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 
 

 
 

directeur bestuurder 
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Beste Marianne, 

 

Van een reactie was helaas nog niet gekomen. Ik vind het een mooi stuk en denk 

ook dat met jeugdhulp binnen de scholen winst is te halen. Momenteel zijn daar ook 

wel goede voorbeelden van. De school als vind- en werkplaats is momenteel mijn 

devies als het gaat om jeugdhulp. Met een beschikkingsvrij budget kan er volgens 

mij sneller en preventiever gewerkt worden. Ik denk graag mee op dat punt. 

 

Wat betreft de monitoring zou het interessant zijn om vanuit onderwijs en jeugdhulp 

eens op een rij te zetten wat jeugdhulp de gemeenten en passend onderwijs de 

verbanden heeft opgeleverd.  

 

Tot volgende week! 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Regiomanager Berséba Regio Midden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


